
PROTOKÓŁ NR LIV/2022 

RADY GMINY WIELKA NIESZAWKA 

 

z sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka, 

która odbyła się w dniu 27 października 2022 roku 

w godz. 15:00 do 18:00 w Gminnym Ośrodku Kultury i Sportu w Małej Nieszawce. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Grzegorz Dombrowski 

2. Aniela Grela 

3. Mieczysław Kociucki 

4. Dorota Krychowiak 

5. Ryszard Kryszewski 

6. Jadwiga Pawlikowska 

7. Aleksandra Rębacz  

8. Alina Sobecka  

9. Marcin Sobiech 

10. Katarzyna Streich 

11. Rafał Szulc 

12. Wioletta Szymańska 

13. Ireneusz Śmiechowski  

14. Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Proponowany porządek obrad:  

1.  Otwarcie posiedzenia: 

     a) stwierdzenie quorum,  

     b) przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z: 

a) LII sesji, która odbyła się w dniu 30 sierpnia 2022 roku 

b) LIII sesji, która odbyła się w dniu 27 września 2022 roku 

3. Stanowisko Rady Gminy Wielka Nieszawka w sprawie podjęcia działań w celu realizacji 

inwestycji gminnej pn. "Budowa Ośrodka Zdrowia w Gminie Wielka Nieszawka” 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

    a) zmiany budżetu Gminy Wielka Nieszawka na rok 2022 (druk nr 1) 

    b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2022 - 2025 

(druk nr 2) 

5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych na terenie Gminy Wielka Nieszawka za 

rok szkolny 2021/2022 

6. Przerwa 

7. Informacja z działalności Komisji między sesjami - referują przewodniczący Komisji. 

8. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy z realizacji podjętych uchwał. 

9. Interpelacje i wolne wnioski. 

10. Zakończenie sesji. 

 

 



 

AD.1  

LIV  sesję Rady Gminy Wielka Nieszawka otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy 

Wioletta Szymańska. 

 

Na wstępie powitała  Pana Wójta, Panie i Panów Radnych, pracowników urzędu, Kierownika 

GOZ, sołtysów oraz mieszkańców. 

Przewodnicząca stwierdziła, że w momencie otwarcia obrad na 14 radnych obecnych jest 12, 

co oznacza, że jest quorum i Rada jest władna do podejmowania uchwał, stanowisk  

i opinii.  

 

Przewodnicząca Rady zapytała czy zgłaszane są uwagi, wnioski w sprawie zmiany porządku 

obrad.  

Nikt nie zgłosił uwag do porządku obrad 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, 

Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz 

Śmiechowski , Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Dombrowski, Aleksandra Rębacz  

 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła  porządek obrad 

 

Ad. 2   

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję w sprawie protokołu z LII sesji, która odbyła się w dniu 30 

sierpnia 2022 roku 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z sesji nr LII z dnia 30 sierpnia 

2022 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

protokołu z LII sesji, która odbyła się w dniu 30 sierpnia 2022 roku.  



 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, Alina Sobecka , Marcin Sobiech, 

Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Katarzyna Streich 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Dombrowski, Aleksandra Rębacz  

 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła protokół z LII sesji  

z dn. 30 sierpnia 2022 r. 

 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję w sprawie Protokołu Nr LIII z dnia 27 września 2022 r. 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z sesji nr LIII z dnia 27 września  

2022 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

protokołu z LIII sesji, która odbyła się w dniu 27 września 2022 roku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, Alina Sobecka , Marcin Sobiech, 

Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Katarzyna Streich 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Dombrowski, Aleksandra Rębacz  

 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła protokół z LIII sesji  

z dn. 27 września 2022 r. 

 

 

Ad. 3 Stanowisko Rady Gminy Wielka Nieszawka w sprawie podjęcia działań w celu realizacji 

inwestycji gminnej pn. "Budowa Ośrodka Zdrowia w Gminie Wielka Nieszawka” 



  

Przewodnicząca Rady poprosiła Pana Wójta Gminy Wielka Nieszawka Krzysztofa Czarneckiego o 

zabranie głosu 

Pan Wójt zabrała głos w sprawie Stanowiska Rady Gminy Wielka Nieszawka w sprawie podjęcia 

działań w celu realizacji inwestycji gminnej pn. "Budowa Ośrodka Zdrowia w Gminie Wielka 

Nieszawka” 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję  

 

W dyskusji udział wzięli: 

Radna Katarzyna Streich 

Radna Aniela Grela 

Radny Mieczysław Kociucki 

 

Odpowiedzi udzielił:  

Pani Mecenas 

Pan Wójt 

 

 

Radna Katarzyna Streich złożyła wniosek formalny o zmianę treści stanowiska w sprawie podjęcia 

działań w celu realizacji inwestycji gminnej pn. "Budowa Ośrodka Zdrowia w Gminie Wielka 

Nieszawka"  

 Proponowana treść stanowiska:  

1) Wyraża się wolę na podjęcie przez Wójta Gminy Wielka Nieszawka działań w celu budowy Ośrodka 

Zdrowia  

2) Rada Gminy zobowiązuje Wójta Gminy Wielka Nieszawka do przedłożenia Radzie Gminy uchwały 

w przedmiotowej sprawie.  

3) W/w uchwała musi zawierać: - lokalizację inwestycji - nieprzekraczalny koszt inwestycji - źródła 

finansowania - uzasadnienie zawierające skutki finansowe i kadrowe wynikające z inwestycji - 

załączniki zawierające koncepcje, ekspertyzy, uzgodnienia i opis inwestycji 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek formalny Radnej Katarzyny Streich 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek formalny Pani Radnej Katarzyny Streich o zmianę treści stanowiska w sprawie podjęcia 

działań w celu realizacji inwestycji gminnej pn. "Budowa Ośrodka Zdrowia w Gminie Wielka 

Nieszawka" : Proponowana treść stanowiska: 1) Wyraża się wolę na podjęcie przez Wójta Gminy 

Wielka Nieszawka działań w celu budowy Ośrodka Zdrowia 2) Rada Gminy zobowiązuje Wójta Gminy 

Wielka Nieszawka do przedłożenia Radzie Gminy uchwały w przedmiotowej sprawie. 3) W/w uchwała 

musi zawierać: - lokalizację inwestycji - nieprzekraczalny koszt inwestycji - źródła finansowania - 

uzasadnienie zawierające skutki finansowe i kadrowe wynikające z inwestycji - załączniki zawierające 

koncepcje, ekspertyzy, uzgodnienia i opis inwestycji.  

 

 

 

 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Alina Sobecka , Katarzyna Streich, Ireneusz 

Śmiechowski  

PRZECIW (6) 

Dorota Krychowiak, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, 

Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Dombrowski, Aleksandra Rębacz  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy nie przyjęła wniosku formalnego Radnej Katarzyny 

Streich, gdyż wynik wskazał 6 osób za oraz 6 przeciw. 

 

Radna Katarzyna Streich zgłosiła zdanie odrębne do protokołu. „Jestem przeciwna Stanowisku Rady 

Gminy w tej formie w jakiej występuje gdyż opiera się na dokumencie, który nie spełnia wymogów 

Rozporządzenia Ministra Technologii i Rozwoju z 1 stycznia 2022 roku. Podstawowym zarzutem, 

którego nie ma w tym PFU, nie są wskazane koszty przez zamawiającego jakie będą do utrzymania 

Ośrodka Zdrowia.” 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie Stanowisko Rady Gminy Wielka Nieszawka z dnia 25 

października 2022 roku w sprawie podjęcia działań w celu realizacji inwestycji gminnej pn. "Budowa 

Ośrodka Zdrowia w Gminie Wielka Nieszawka”. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Stanowisko Rady Gminy Wielka Nieszawka z dnia 25 października 2022 roku w sprawie podjęcia 

działań w celu realizacji inwestycji gminnej pn. "Budowa Ośrodka Zdrowia w Gminie Wielka 

Nieszawka”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Dorota Krychowiak, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, 

Arkadiusz Wyrzykowski 

PRZECIW (1) 

Aniela Grela 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Alina Sobecka , Katarzyna Streich, Ireneusz Śmiechowski  

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Dombrowski, Aleksandra Rębacz 

 

 



Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Stanowisko Rady 

Gminy Wielka Nieszawka z dnia 25 października 2022 roku w sprawie podjęcia działań w celu 

realizacji inwestycji gminnej pn. "Budowa Ośrodka Zdrowia w Gminie Wielka Nieszawka”. 

 

Ad.4  Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik Monikę Szczerkowską o wprowadzenie w temat 

projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Wielka Nieszawka na rok 2022 

 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej Katarzynę 

Streich 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że komisja w dn. 26 

października 2022 r. przyjęła projekt uchwały pozytywnie  

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Radna Katarzyna Streich 

Radna Aniela Grela 

Radny Mieczysław Kociucki 

 

Odpowiedzi udzielił:  

Pan Wójt 

 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Wielka Nieszawka na rok 2022 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Gminy Wielka Nieszawka na rok 2022.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, Alina Sobecka , Marcin Sobiech, 

Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Dombrowski, Aleksandra Rębacz  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w sprawie 

zmiany budżetu Gminy Wielka Nieszawka na rok 2022. 



 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik Monikę Szczerkowską o wprowadzenie w temat 

projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na 

lata 2022-2025 

 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej Katarzyna 

Streich 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że komisja w dn. 26 

października 2022 r. przyjęła projekt uchwały pozytywnie 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

W dyskusji udział wzięli: 

Radna Katarzyna Streich 

Radna Aniela Grela 

Radny Mieczysław Kociucki 

Radna Alina Sobecka 

 

Odpowiedzi udzielił:  

Wójt Gminy 

Kierownik Referatu Inwestycji 

Sekretarz Gminy 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2022-2025 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2022-2025.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Aniela Grela, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, Alina Sobecka , Marcin 

Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Arkadiusz 

Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mieczysław Kociucki 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Dombrowski, Aleksandra Rębacz 

 



Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2022-2025. 

 

Ad. 5 Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych na terenie Gminy Wielka Nieszawka za rok 

szkolny 2021/2022 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

 

Radna Alina Sobecka pogratulowała wysokich wyników Pani Dyrektor z Małej Nieszawki dla 

całej szkoły tj. uczniów oraz pracowników 

 

Radny Arkadiusz Wyrzykowski również pogratulował Pani Dyrektor oraz całej Szkole 

Podstawowej w Małej Nieszawce wysokich wyników. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Radna Aniela Grela 

Radny Ryszard Kryszewski 

 

Odpowiedzi udzielili: 

Kierownik Referatu Edukacji 

 

 

Radna Aniela Grela również pogratulowała Pani Dyrektor i całej szkole 

Radny Ryszard Kryszewski również pogratulował Pani Dyrektor i całej szkole 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

 

 

PRZERWA 

 

 

 

AD. 7 

Przewodnicząca Rady oddała głos przewodniczącym Komisji w celu złożenia informacji  

o działalności komisji między sesjami, i tak:    

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i  Petycji Marcin Sobiech – poinformował, że Komisja 

spotkała się na posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji w dn. 11 października 2022 roku 

 

Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji 

Jadwiga Pawlikowska – poinformowała, że Komisja spotkała się na posiedzeniu wspólnym wszystkich 

komisji w dn. 11 października 2022 roku. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że Komisja spotkała się 

na posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji w dn. 11 października 2022 roku odnośnie budowy 

ośrodka zdrowia oraz szkoły w Małej Nieszawce oraz 26 października 2022 roku 

 



Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu Alina Sobecka –poinformowała, że 

Komisja spotkała się na posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji w dn. 11 października 2022 roku 

oraz 17 października 2022 roku na wniosek Komisji Rewizyjnej dot. kontroli w sprawie prawidłowości 

przeprowadzenia rekrutacji do oddziałów przedszkolnych w Cierpicach oraz kontroli pod kątem 

zasadności utworzenia oddziału czwartego. (Przewodnicząca odczytała protokół z posiedzenia Komisji 

z dnia 17 października 2022 r.) 

 

Przewodnicząca Rady Gminy ze względu na nieobecność Przewodniczącej Komisji Statutowo-

Regulaminowej Aleksandry Rębacz – poinformowała, że Komisja spotkała się na posiedzeniu 

wspólnym wszystkich komisji w dn. 11 października 2022 roku 

 

 

 AD. 8 

Przewodnicząca Rady przedstawiła informację z realizacji podjętych uchwał z sesji LIII, która odbyła 

się w dniu 27 września  2022 roku. 

 

AD. 9 

Interpelacje i wolne wnioski 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

 

Radna Katarzyna Streich – złożyła interpelacje w sprawie udzielenia odpowiedzi przez Wójta Gminy 

Wielka Nieszawka na następujące pytania: 

 

 Ile imprez zostało przeprowadzonych z programu „Zwiększenia atrakcyjności Gminy poprzez 

organizację 9 przedsięwzięć”, jaki jest ogólny koszt dotychczasowo przeprowadzonych imprez, 

jakie imprezy będą realizowane? 

 Kiedy nastąpi zakończenie programu „Kształtowanie przestrzeni publicznej”? 

 Kiedy nastąpi rozliczenie tego programu, zakończone złożenie wniosku o dofinansowanie, do 

kiedy mamy podpisaną umowę na dofinansowanie? 

 Kiedy nastąpi rozliczenie projektu pod nazwą „Modernizacja budynku przy ulicy Leśnej 1” oraz 

złożenie wniosku o dofinansowanie, do kiedy mamy podpisaną umowę na to dofinansowanie? 

 Kiedy było zakończenie projektu pod nazwą „Wspieranie i wytwarzanie dystrybucji energii, 

kiedy nastąpi rozliczenie projektu, zakończenie złożeniem wniosku o dofinansowanie, do kiedy 

mamy podpisaną umowę na otrzymanie dofinansowania? 

 Na jakim etapie jest realizacja programu „Usuwanie azbestu w Gminie Wielka Nieszawka”, ile 

zostało usuniętych ton azbestu z terenu gminy, ile mamy jeszcze ton do utylizacji według 

deklaracji złożonych przez mieszkańców, czy mieszkańcy mogą zgłaszać się jeszcze do tego 

programu? 

 Na jakim etapie jest realizacja inwestycji „Modernizacja sieci kanalizacyjnej” pochodzący z 

dofinansowania „Polskiego Ładu”? 

 

Radna Aniela Grela -  złożyła interpelacje w sprawie udzielenia odpowiedzi przez Wójta Gminy 

Wielka Nieszawka na następujące pytania: 

 Ile ofert wpłynęło na wykonanie Programu Funkcjonalno-Użytkowego świetlicy w Brzozie i na 

jakie kwoty? 



 Ile ofert wpłynęło na wykonanie PFU Ośrodka Zdrowia w Wielkiej Nieszawce i na jakie 

kwoty? 

 

Radna Aniela Grela  – poruszyła temat: 

 Gminnego Programu Ochrony Zdrowia, czy będzie funkcjonował? 

 Telefonu kontaktowego do Gminnej Biblioteki mieszczącej się w budynku GOKiS 

 Czy jest regulamin samochodu PFRONu 

 Oświetlenia ścieżki rowerowej od ul. Toruńskiej do ul. Ogrodowej z Funduszu Sołeckiego 

Wielkiej Nieszawki oraz Cierpic 

 Czy w gminie jest jakiś koordynator, który koordynuje wyjazdy samochodów? 

 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi Radnej 

Kierownik Referatu Edukacji – udzieliła odpowiedzi Pani Radnej  

 

Radna Alina Sobecka – poruszyła  temat: 

 Czy Pani Kierownik Referatu Edukacji od września skontrolowała działanie IV Oddziału 

Przedszkolnego w Cierpicach? 

 Czy remont ul. Przemysłowej został już zakończony? Czy będą poprawione przejścia z 

chodnika na ul. Przemysłową i z ul. Przemysłowej na chodnik położony wzdłuż ul. Toruńskiej 

 Jak wygląda na terenie Gminy Wielka Nieszawka sytuacja z jodkiem potasu? 

 Czy są informacje i gdzie aby mieszkańcy mogli zapoznać się z danymi (dot. jodku potasu) 

 Kiedy jodek potasu został dostarczony do Urzędu Gminy w Wielkiej Nieszawce 

 

Kierownik Referatu Edukacji – udzieliła odpowiedzi Radnej 

Kierownik Referatu Inwestycji – udzielił odpowiedzi Radnej 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi Radnej 

Sekretarz Gminy – udzielił odpowiedzi Radnej 

 

Radna Katarzyna Streich – poruszyła  temat: 

 Rozbieżnych informacji dot. jodku potasu 

 Kto wydaje dyspozycje dot. wyjazdu samochodu z PFRON-u 

 Czy został zakupiony samochód tzw.”brygadówka”? 

 Czy inwestycja związana z zakupem samochodu tzw.”brygadówka” będzie zrealizowana w tym 

roku (2022) 

 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi Radnej 

 

Radny Ireneusz Śmiechowski – poruszył  temat: 

 Czy organ prowadzący Szkołę Podstawową w Małej Nieszawce ma rozwiązanie dot. problemu 

lokalowego w tej szkole i kiedy Wójt przedstawi takie rozwiązanie Radnym? 

 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi Radnemu 

 

Radny Mieczysław Kociucki – poruszył  temat: 

 Co z oświetleniem na ul. Gajowej, mieszkańcy pytają jaki jest termin wykonania? 

 Co z ul. Leśną nr 17-19 jaki jest termin wykonania?  

 



Kierownik Referatu Inwestycji – udzielił odpowiedzi Radnemu 

 

Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła punkt Interpelacje i wolne wnioski. 

 

 

 

 

Ad. 8 

Przewodnicząca Rady Gminy Wioletta Szymańska podziękowała zebranym za wzięcie udziału  

w LIV sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka i zamknęła obrady.  

 

 

Nagranie sesji wraz z transkrypcją znajduje się pod linkiem:   

 

https://esesja.tv/transmisja/30992/liv-sesja-rady-gminy-27102022.htm 

 

 

Protokołował                                                                     Przewodnicząca Rady Gminy 

(-) Miłosz Paliwoda                                                          (-) Wioletta Szymańska 

https://esesja.tv/transmisja/30992/liv-sesja-rady-gminy-27102022.htm

